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هفته نامه

داغگرانیآبزیانبرپیشانیساحلنشینان

صفحـه3
   صفحـه3

هرمزگانهمچنانبامعضلاتزیادیدست
وپنجهنرممیکند

قدرتنماییبانوانساحلیبازبندرعباسدرایران
هفتمین قهرمانی هم رقم خورد؛

صفحـه 3

سمانه کمالی باغستانی

در حالی که در دولت قبل پرونده الحاق بخشی از شهرستان پارسیان )گاوبندی( در غربی ترین 
منطقه هرمزگان به جنوب استان فارس برای اتصال به خلیج فارس به کناری گذاشته شده بود و 
تقریبا نمایندگان و مسوولان دو استان درگیر این کشمکش ماجرا را منتفی می دانستند به یکباره 
با سفر رئیس دولت سیزدهم به استان فارس و طرح این موضوع از سوی رئیس جمهور باعث آغاز 

دوباره نگرانی ها بین مردم و نمایندگان استان هرمزگان شد.
در این سفر رئیس جمهوری گفت: پروژه »اتصال فارس به دریا« مدنظر دولت سیزدهم است. هر 
چند ترمز این موضوع که در دولت محمود احمدی نژاد بر سرزبان ها افتاده بود، در دولت روحانی 
کشیده شده بود اما پیگیری آن از سوی مقامات و نمایندگان استان فارس در سکوت خبری ادامه 
یافت تا اینکه علاوه بر رئیس جمهور یکی از نمایندگان فارس در مجلس نیز اتصال دریا به فارس را 

از مطالبات جدی مردم دانسته و گفته باید در دولت سیزدهم این کار انجام شود.
فراموش نکنیم که پیش تر نیز ابراهیم عزیزی )استاندار اسبق هرمزگان( و نماینده فعلی مردم فارس 

و یکی دیگر از نمایندگان این استان درمجلس هم وعده اتصال فارس به دریا را داده بودند.
به نظر می رسد نماینده فعلی مردم فارس در دورانی که مدیریت عالی هرمزگان را برعهده داشته، 
موضوع انتزاع و الحاق را پایه ریزی کرده است. ازچند روز پیش که دوباره این زخم کهنه سرباز کرد 
شاهد اظهار نظرهای متفاوتی از سوی شخصیت های سیاسی، فعالین رسانه ای و نمایندگان مردم 

هرمزگان در مجلس هستیم. 
ابراز نگرانی از طرح دوباره چنین موضوعی می  با  احمد جباری نماینده مردم غرب هرمزگان نیز 
گوید: نگرانی مردم هرمزگان را در این زمینه با رییس جمهور از طریق معاون ایشان در میان خواهم 
این دولت که عدالت و  به هرمزگان دیگر مطرح نشود و در  نگاه تحقیرآمیز و معیوب  تا  گذاشت 
به  منطقی  و  گرایانه  عدالت  کارشناسانه،  نگاهی  با  تا  می رود  انتظار  دارد،  قرار  آن  مبنای  خدمت 

هرمزگان نگریسته شود تا چنین مباحث »تاریخ مصرف گذشته ای« فرصت بروز نیابند.
وی تاکید می کند: برخی شهرهای جنوبی استان فارس نیز متقاضی پیوستن به هرمزگان هستند 
چرا که قرابت فرهنگی و اجتماعی فراوانی با هرمزگان دارند و اگر برخی اشتیاق پیوستن به دریا 

دارند، به هرمزگان الحاق شوند.
از سوی دیگر احمد مرادی با بیان اینکه اتصال استان فارس به دریا هیچگونه مبنای علمی و منطقی 
اند  ثابت کرده  مردم هرمزگان  ریاست محترم جمهور،  گوید:  رئیس جمهور می  به  ندارد، خطاب 
یکپارچه در برابر این تصمیمات غیرکارشناسی  و احساسی خواهند ایستاد.همه معتقدند که اجرایی 

شدن این طرح تبعات مختلفی به همراه خواهد داشت.
مردم استان هرمزگان انتظار دارند، نمایندگان استان و حتی استاندار)مهدی دوستی( در برابر اجرایی 
شدن این طرح مقاومت کنند و دستیابی استان فارس به دریا را از طریق علمی و بدون انتزاع بخشی 

از استان هرمزگان پیگیری و به سر انجام برسانند. آیا” دوستی “ با مردم هرمزگان خواهد بود؟

دوستیبامردمهرمزگان
یادداشت

معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس  من-  هرمزگان 
قول  هرمزگان  مردم  به  گفت:  هرمزگان  کشاورزی   و 
می دهم که اتاق بازرگانی هرمزگان در آینده ای نزدیک 

جزء 10 اتاق برتر کشور باشد.
شعار  کرد:  اظهار  خبری،  نشستی  در  صفا،  محمدرضا 
اتاق بازرگانی در دوره نهم »اتاق شیشه ای« بوده است 
به صورت  را  خود  فعالیت های  تمامی  که  معنی  این  به 
نمایش  هرمزگان  شریف  مردم  و  رسانه ها  به  شفاف 
می دهیم. اتاق بازرگانی امروز آن اتاق سابق نیست و در 

این راستا از تمامی همکارانم قدردانی می کنم.
وی افزود: اتاقی که در گذشته تحویل گرفتیم در بین 
۳۴ اتاق در جایگاه ۳۴ بود و امروز جایگاه اتاق بازرگانی 
نزدیک  آینده ای  در  امیدواریم  است.   1۳ هرمزگان 
بتوانیم جزء 10 اتاق برتر کشور باشیم و من این قول را 

به مردم شریف استان هرمزگان می دهم.
کشاورزی   و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
اخیر  سال   ۲ طی  خوشبختانه  کرد:  تصریح  هرمزگان 
در  درصدی   ۲00 رشد  کرونا،  ویروس  شیوع  وجود  با 
نمایندگی  دفاتر  ایجاد  داشتیم.  خود  عملکردهای 
جذب  جهت  میناب  و  جاسک  قشم،  بندرلنگه، 
اسناد  از جعل  و جلوگیری  سرمایه گذار، صدور گواهی 

گواهی مبدأ را در این دو سال داشته ایم.
مشاغل  ایجاد  مرزنشینان،  ساماندهی  کرد:  عنوان  صفا 
و  فرمانداری ها  با  متعدد  جلسات  برگزاری  پایدار، 
ازجمله  موجود  مشکلات  بررسی  و  صادرکنندگان 
بوده  نمایندگی  دفاتر  این  در  گرفته  صورت  کارهای 
بندر  در  مبدأ  گواهی  ساعته صدور   ۲۴ است. خدمات 
شهید رجایی، سیستمی کردن تمامی اطلاعات مربوط 
روی  بر  صادرات  آمار  نمایش  مبدأ،  گواهی  صدور  به 
سایت اتاق بازرگانی که رشد ۹۸ درصدی به  خصوص در 

صادرات به امارات، عمان، چین داشته، ازجمله کارهای 
صورت گرفته در ۲ سال اخیر بوده است.

وی بیان کرد: برای فعالان اقتصادی با توجه به حذف 
صادر  عضویت  معتبر  گواهی نامه  یک  بازرگانی،  کارت 
این  در  را  استان  بازرگانان  نگرانی  تا  کرد  خواهیم 
زمینه رفع کنیم. برگزاری دوره های آموزشی ابتدایی و 
تکمیلی به صورت وبیناری و کارگاهی را در زمینه های 

مختلف تجاری، گمرکی و ... داشته ایم.
کشاورزی   و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
هرمزگان بیان کرد: در سال ۹۹ حدود ۳۵ دوره آموزشی 
برگزار کردیم که بیش از ۵00 ساعت دوره و بیش از 1۲ 
هزار نفر ساعت آموزش بوده و نسبت به سال قبل رشد 
۳0 درصدی داشتیم. از ابتدای سال 1۴00 تاکنون 1۹ 
دوره آموزشی برگزار کردیم که نسبت به مدت مشابه 

سال گذشته رشد ۷0 درصدی داشته است.
فرانسه  سفیر  با  نشست  برگزاری  کرد:  تصریح  صفا 

پرتغال،  هرات،  اتاق های  با  وبینارهایی  و  مالزی  و 
قزاقستان، سنگال و ... صورت گرفته و تفاهم نامه هایی 
نیز به منظور همکاری بیشتر منعقد شده و خواهد شد. 
با توجه به نیازهایی که داریم با اتاق های بازرگانی کشور 

نیز ارتباط می گیریم.
وی افزود: تعداد 1۲ کمیسیون تخصصی به عنوان اتاق 
استان شکل  نیازهای  به  توجه  با  بخش خصوصی  فکر 
گرفته است. کمیسیون ها به عنوان بازوان مشورتی اتاق 
برای خروج بخش خصوصی از مشکلات عمل می کند. با 
توجه به پتانسیل های فراوان در هرمزگان ۹ تشکل در 
ایجاد شده و حمایت های  اقتصادی  زمینه های مختلف 
تشکل های  رفاه  تأمین  جهت  در  نیز  قابل توجهی 

زیرمجموعه انجام شده است.
کشاورزی   و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
بازرگانی  اتاق  گفت وگو  شورای  کرد:  عنوان  هرمزگان 
اتاق  است.  گرفته  قرار   11 رتبه  در  امروز  هرمزگان 

در  که  نداشته  پژوهش  واحد  گذشته  در  بندرعباس 
مختلف  مسائل  خصوص  در  و  شده  ایجاد  دوره  این 
گزارش های جامعی را به سمع و نظر فعالین اقتصادی 

رسانده است.
صفا خاطرنشان کرد:  مرکز داوری اتاق بازرگانی دارای 
اختلافات  به  رسیدگی  برای  اختصاصی  صلاحیتی 
در  موفق شدیم  است. خوشبختانه  اقتصادی  و  تجاری 
توسعه  را  مرکز  فعالیت های  شمول  دایره  مدت  این 
شکل  داوری  مرکز  توسعه  هدف  با  کارگروهی  دهیم. 
صنوف  و  اتحادیه ها  با  تفاهم نامه  فقره   1۹ و  دادیم 

مختلف منعقد کردیم.
وی اظهار کرد: افرادی که در پارلمان بخش خصوصی 
این  خوشبختانه  و  ندارند  مالی  دریافت  هیچ  هستند 
شده  خوبی  تحولات  دچار  اخیر  سال های  در  پارلمان 
از زمانی که کار خود را آغاز کردیم تنها ۵۴۸  است.  
کارت بازرگانی در استان موجود بود که امروز به هزار و 

۶00 کارت رسیده است.
کشاورزی   و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
هرمزگان بیان کرد: در زمینه کارهای عام المنفعه برای 
ساختمانی  نزدیک  آینده ای  در  بازرگانی  اتاق  استان، 
برای بخش تشکل های اقتصادی خریداری کرده و 10 
مدرسه خواهد ساخت و به نام بازرگانان استان به مردم 

هرمزگان هدیه خواهد کرد.
صفا اظهار کرد: استاندار جدید دردآشنای تولید است 
اقتصادی  رونق  به  را  استان  می تواند  خود  تجربه  با  و 
برساند. استان هرمزگان در درآمدزایی پنجمین استان 
رتبه سوم  در  نیز  زمینه محرومیت  در  اما  است  کشور 
دوستی،  آقای  حضور  با  آمار  این  امیدوارم  دارد.  قرار 

تغییر فاحشی داشته باشد.

رئیس اتاق بازرگانی هرمزگان:

اتاقبازرگانیهرمزگانرابهجایگاه۱۰اتاقبرترکشورمیرسانیم

 عضو شورای شهر بندرعباس:
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معاون بهره برداری شرکت توزیع برق هرمزگان 
خبر داد:

خسارت 20 میلیارد ریالى 
طوفان به شبکه برق جاسک

هرمزگان من- معاون بهره بردارى شرکت توزیع نیروى برق 
باعث خسارت 20  اى شاهین  هرمزگان گفت:طوفان حاره 

میلیارد ریالى به شبکه و تاسیسات توزیع برق جاسک شد.
افزود: طوفان و بارندگى در شرق جاسک  مصطفى طبیبى 
باعث شد 3 کیلومتر شبکه برق رسانى ،15 پایه شبکه فشار 
متوسط و ضعیف و یک دستگاه ترانسفورماتور آسیب بیند. 
طبیبى بیان داشت: وقوع تندباد در جاسک موجب شد برق 

برخى مناطق دچار اختلال شود 
که با اقدام به موقع نیروهاى عملیاتى مدیریت برق جاسک، 
بازگشت. پایدار  حالت  به  شبکه  و  رفع  برق  هاى  قطعى 
و  شاهین  هاى  حاره  طوفان  تشکیل  با  داشت:  اظهار  وى 
حرکت آن به سمت مناطق شرقى استان، نیروهاى عملیاتى 
و اتفاقات شهرستانهاى شرق استان به حالت آماده باش در 
آمدند. با فروکش کردن طوفان، نیروهاى عملیاتى خسارت 
ها را شناسایى و شبکه و تاسیسات آسیب دیده را اصلاح 

کردند.
***

مدیرکل تعاون  کار و رفاه اجتماعی هرمزگان: 

فولاد هرمزگان پیشگام در 
فعالیتهاى اجتماعى

هرمزگان من- مراسم افتتاح پانزدهمین دوره مسابقات قرآن 
کریم جامعه کار و تلاش استان هرمزگان با حضور مدیرکل 
مشاورعالى  اجتماعى،  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  فرهنگى 
تعاون کار  استان هرمزگان، مدیرکل  فقیه در  نماینده ولى 
و رفاه اجتماعى هرمزگان و سایر مدیران استانى، روز شنبه 

10 مهرماه در محل ورزشگاه کارگران برگزار شد.
سخنرانان مراسم ضمن تاکید بر اسوه قراردادن آیات نورانى 
امیدورارى براى تداوم  ابراز  قرآن در راه و روش زندگى، و 
این گونه برنامه هاى معنوى، از فعالیت هاى فولاد هرمزگان 
در عرصه فرهنگ در استان هرمزگان ، پیشگامى فولاد در 
عرصه مسئولیت هاى اجتماعى  و همکارى این شرکت در 

برگزارى این مسابقات  تشکر کردند. 
عطااالله  از  لوح  اهداى  با   ، افتتاحیه  آیین  در  همچنین   
حمایت  براى  هرمزگان  فولاد  مدیرعامل  معروفخانى 
شد. تقدیر  مسابقات  این  برگزارى  از  جانبه  همه  هاى 
تلاش  و  کار  جامعه  کریم  قرآن  مسابقات  دوره  پانزدهمین 
استان هرمزگان با حمایت فولاد هرمزگان توسط اداره کل 
تعاون، کار و رفاه اجتماعى هرمزگان و با مشارکت سازمان 
و  کارگران  بسیج  سازمان  هرمزگان،  خیریه  امور  و  اوقاف 
کارخانجات سپاه امام سجاد هرمزگان، در حال برگزاریست. 
سایت  به  توانند  مى  مسابقات  این  دیدن  براى  علاقمندان 
 /https://www.hosco.ir نشانى   به  هرمزگان  فولاد 

مراجعه نمایند.
***

تا نیمه مهرماه 1400محقق شد؛

افزایش 732 درصدى صادرات 
نفتى از بنادرغرب هرمزگان

میزان  هرمزگان،  غرب  دریانوردى  و  بنادر  مدیر  من-  هرمزگان 
این  بنادر  از  جارى  سال  مهرماه  نیمه  تا  نفتى  صادرات  افزایش 
استان را 732 درصد با حجم 2 میلیون و 363 هزار تن اعلام کرد.
هرمزگان  غرب  بنادر  عملکرد  تشریح  در  نسب  عسکرى  قاسم   
اظهار کرد: طى این مدت 3 میلیون و 228 هزار تن کالاى نفتى و 
غیرنفتى صادر شده که شاخص ها رشد 304 درصدى را نسبت به 

مدت مشابه سال گذشته نشان مى دهد.
وى با اشاره به رشد 68 درصدى صادرات غیرنفتى با حجم بیش 
از 5  تا کنون بیش  امسال  ابتداى  از  بیان کرد:  از 865 هزار تن 
میلیون و 170هزار تن کالاى نفتى و غیرنفتى در این بنادر تخلیه 
و بارگیرى شده است که در همسنجى با مدت مشابه سال قبل 

شاهد رشد 130 درصدى در امر تخلیه و بارگیرى هستیم. 
این  طى  کرد:  تصریح  هرمزگان  غرب  دریانوردى  و  بنادر  مدیر 
از 3 میلیون و 500 هزار تن کالاى نفتى تخلیه  نیز بیش  مدت 
 200 رشد  شاخص ها  مجموع  بخش  این  در  که  شد  بارگیرى  و 

درصدى را نسبت به مدت مشابه سال گذشته نشان مى دهد.
بارگیرى  و  تخلیه  عملیات  مجموع  از  داد:  ادامه  نسب  عسکرى 
به  مربوط  نیز  تن  هزار   663 و  میلیون  یک  از  بیش  کالا،  انواع 
افزایش  درصد   54 نیز  بخش  این  در  و  است  غیرنفتى  کالاهاى 

محقق شده است.  
این مقام مسئول خاطرنشان کرد: طى این مدت نیز بیش از 614 
کاپوتاژ  استان  غرب  بنادر  در  غیرنفتى  محصولات  انواع  هزارتن 

شده که افزایش 31 درصدى در این حوزه درپى داشته است.

خبر  آشوری:

 مطرح کنندگان دوباره طرح انتزاع متوجه منافع ملى نیستند

نماینده مردم هرمزگان گفت: هیچ منطقى پشت 
ادعاهایى،  چنین  طرح  به  عاملان  نیست،  انتزاع 
متوجه منافع ملى و مبانى توسعه پایدار نیستند 
چنین  ماهیت  از  خوبى  به  نیز  جمهور  ریاست  و 
خواسته هایى مطلع بوده و نگاه جامعى به مسائل 

اینچنینى دارند. 
طرح  کرد:  اظهار  تازیانى  آشورى  محمد 

درخواست هاى غیرمنطقى و غیر اصولى از رییس 
با  دولت  موافقت  القاى  هدف  با  محترم  جمهور 
یک طرح غیرمنطقى و به حاشیه رفته، تنها یک 
بازى سازى سیاسى است که همگرایى، برادرى و 
زیست همدلانه مردم فارس و هرمزگان در گذر 
سال ها زندگى در کنار یکدیگر را نشانه رفته است.
انتزاع  پشت  منطقى  هیچ  که  این  بیان  با  وى 

چنین  طرح  به  عاملان  کرد:  عنوان  نیست، 
توسعه  مبانى  و  ملى  منافع  متوجه  ادعاهایى، 
به  نیز  جمهور  محترم  ریاست  و  نیستند  پایدار 
خوبى از ماهیت چنین خواسته هایى مطلع بوده و 
نگاه جامعى به مسائل اینچنینى دارند و حتما در 
بررسى این درخواست مجموعه ملاحضات ملى و 

منطقه اى را در نظر خواهند گرفت.
نماینده مردم بندرعباس ادامه داد: برخى، طرحى 
را که  سال ها است به حاشیه رفته و دولت ها آن را 
بواسطه فقدان توجیه منطقى، علمى و منطقه اى 
به  سیاسى  بازى  و  پافشارى  با  کرده اند،  متوقف 
این  در  ما  و  ساخته اند  بدل  مردم  نگرانى  صحنه 

زمینه تذکرات لازم را در مجلس خواهیم داد.
محدودیتى  هیچ  هرمزگان  داشت:  بیان  آشورى 
ظرفیت هاى  از  بهره مندى  و  سرمایه گذارى  براى 
ایجاد  دیگرى  استان  هیچ  براى  خود  ساحلى 
نکرده و این ظرفیت در خدمت توسعه ملى است 
و  هرمزگان  هویت  و  تاریخ  به  درازى  دست  اما 
ایجاد نگرانى در وجود مردم را با هیچ استدلالى 

نمى توان توجیه کرد چرا که هرمزگان با بسیارى 
فرهنگ  داراى  فارس  استان  جنوبى  شهرهاى  از 

مشترك است.
این عضو مجمع نمایندگان هرمزگان تأکید کرد: 
هیچ عقل سلیم و اندیشه خرمندانه اى نمى پذیرد 
را مطرح و  که در شرایط فعلى کشور، موضوعى 
توسعه دهد که جز نگرانى و تشویش مردم ثمرى 

براى کشور ندارد.
در  که  گانه اى   44 استدلال هاى  کرد:  تأکید  وى 
سال هاى گذشته به دولتمردان پیشین در زمینه 
طرحى  چنین  بودن  غیراصولى  و  غیرمنطقى 
ارائه  نیز  به مسؤولان کنونى  را  بودیم  ارائه کرده 
خواهیم کرد تا بدانند این طرح جز بازى با روان 
فارس  استان  دو  براى  ثمرى  مردم  احساسات  و 
و  اعتماد  امید،  به  تنها  نه  و  ندارد  هرمزگان  و 
بلکه  کرد  نخواهد  کمکى  مردم  رضایتمندى 
سبب ایجاد یک سرخوردگى تاریخى براى مردم 

مى شود.

هرمزگان من- عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس شوراى اسلامى 
گفت: ظرفیت خالى بنادر مهم جنوبى کشور موید این مطلب است که هیچ 
ضرورتى براى ساخت بندر دیگرى در نقطه اى از سواحل که اتفاقا مشکلات 

زیست محیطى دارند وجود ندارد.
منصور آرامى در نطقى اضطرارى، اظهار کرد: اخیرا موضوعى در سفر ریاست 
جمهور به استان فارس پیش آمده است که موجب شد تمامى زمان خود در 
این نطق را به آن اختصاص دهم زیرا موجب نگرانى مردم استان هرمزگان 

شده است.
این نماینده مردم در مجلس شوراى اسلامى، افزود: در سفر رئیس جمهور به 
استان فارس موضوع کهنه و نخ نماى انتزاع چند روستا از شهرستان پارسیان 
و الحاق آن به استان دیگرى که در دوردهم، یازدهم و دوازدهم دولت به 
دلایل مهم امنیتى، اجتماعى، سیاسى و اقتصادى از دستور کار خارج شد 

و  نگرانى  از  موجى  موجب  کنم  اعلام  باید  تاسف  کمال  با  و  گردید  مطرح 
نارضایتى که ناشى از احساس تحقیر، تبعیض و  بى عدالتى در بین مردم 

استان از شرق تا غرب مى باشد گردیده است.
نماینده ولى  نمایندگان استان،  براى  ادامه داد: طى چند روز گذشته  وى، 
فقیه، استاندار و تمامى نخبگان و دلسوزان استان هرمزگان این سوال جدى 
از  اشاره شده  به دلایل  است که چگونه موضوعى که چندین سال  مطرح 
دستور خارج شده بود بدون بررسى کارشناسى و توجه به خواست مردم آن 

دیار در نشستى مجددا مطرح مى شود.
مجلس  در  و خمیر  آباد  حاجى  ابوموسى،  ،قشم،  بندرعباس  مردم  نماینده 
شوراى اسلامى، تصریح کرد: کاملا روشن است که انتزاع و الحاق هر بخش از 
کشور قطعا بدون توجه به مسائل ملى و منطقه اى و توجه به نظرات ساکنین 
آن جغرافیا، اعضاى شوراهاى شهر و روستا، نماینده ولى فقیه، ائمه جمعه و 

سایر معتمدین نمى تواند سرانجام مطلوبى داشته باشد.
نمایندگان  حضورى  تذکر  رغم  على  گفت:  کشور،  وزیر  به  خطاب  آرامى 
شدید  واکنش هاى  و  اعتراضات  و  هرمزگان  مردم  حساسیت  خصوص  در 
متاسفانه  و  داد  رخ  مسئله  این  به  نسبت  پیش  سال  که چندین  اجتماعى 
معنا  چه  پرونده  این  بازگشایى  شد؛  بیگانگان  و  انقلاب  ضد  براى  خوراکى 
به  نیاز  براى حل مشکلات  دارد. آن هم در شرایطى که کشور  و مفهومى 

آرامش، انسجام و همبستگى قومى و اجتماعى دارد.
استان  افزود: خواست مردم  اسلامى،  نماینده مردم در مجلس شوراى  این 
هرمزگان توجه به اجراى عدالت در حوزه هاى مختلف اقتصادى و مدیریتى 
به ویژه نیروى انسانى است که یقینا این موضوع در سفر رئیس جمهور به 

استان هرمزگان مطرح مى شود.
وى، تصریح کرد: اجراى پروژه هایى مانند راه آهن بندرعباس - جهرم - شیراز 
و آزادراه بوشهر- شیراز، راه آهن بوشهر- شیراز و آزادراه بندرعباس – جهرم 
استان هاى جنوبى  بین  ارتباطى  ، تکمیل تمامى دهلیزهاى  - لار - شیراز 
راه و  فراهم مى کند، وزیر  را  استان جنوبى  تمامى  و مرکزى زمینه توسعه 
شهر سازى مى داند که اخیرا 2 هزار و 400 هکتار زمین به پس کرانه بندر 
شهید رجایى الحاق شده و منتظر سرمایه گذار از سراسر کشور است و استان  

هرمزگان آماده استقبال از تمام سرمایه گذاران کشور مى باشد.
مجلس  در  و خمیر  آباد  حاجى  ابوموسى،  ،قشم،  بندرعباس  مردم  نماینده 
شوراى اسلامى، ادامه داد: ظرفیت خالى بنادر مهم جنوبى کشور موید این 
مطلب است که هیچ ضرورتى براى ساخت بندر دیگرى در نقطه اى از سواحل 

که اتفاقا مشکلات زیست محیطى دارند وجود ندارد.
آرامى، ادامه داد: الحاق و انتزاع هاى خارج از چارچوب طرح جامع تقسیمات 
کشورى هزینه هاى سنگینى را بر کشور تحمیل نموده است که جز تضعیف 

امنیت ملى و سرمایه هاى اجتماعى دستاورد دیگرى نداشته است.
وى در پایان خطاب به رئیس جمهور، گفت:  مردم استان هرمزگان با عشق 
از میانگین کشورى  با راى بالاتر  و امید ستودنى و  وصف ناشدنى شما را 
به  متاسفانه  اما  بود،  مشکلات  و  مسائل  حل  آنها  امید  و  کرده اند  انتخاب 
و  انتزاع  مسئله  مى دانید  انداخت،  سیتره  استان  بر  آلود  غم  فضاى  یکباره 
الحاق موضوع اجتماعى و سیاسى است، شما را به خدا قسم مى دهیم که اگر 
دردى از دردهاى مردم استان هرمزگان برداشته نمى شد حداقل دردى به 

دردهاى آنها اضافه نکنید.

هرمزگان من- نماینده مردم بندرعباس در مجلس شوراى اسلامى از رئیس 
جمهور خواست که مصوبه انتزاع چند روستاى استان هرمزگان و الحاق آن 

به استان فارس را از دستور کار دولت خارج کند.
شوراى  مجلس  علنى  جلسه  در  خود  شفاهى  تذکرات  در  مرادى  احمد 
از  هرمزگان  مردم  روزها  این  کرد:  بیان  جمهور  رئیس  به  خطاب  اسلامى 
انتزاع  موضع گیرى هاى غیر کارشناسى، غیر منطقى و تکرارى در خصوص 
چند روستا از این استان و الحاق آن به استان فارس به شدت گلایه مند و 

ناراحت هستند.
و  غیرعلمى  تصمیمات  بار  زیر  هیچ گاه  هرمزگان  استان  مردم  افزود:  وى 
اثبات  به  نیز  گذشته  سال   9 طى  را  مهم  این  و  رفت  نخواهند  بى اساس 

رسانده اند.
نماینده مردم بندرعباس خطاب به رئیس جمهور گفت: تقاضا دارم در دولت 
سیزدهم یک بار براى همیشه پرونده چنین تصمیمات تنش زا را بسته و تمام 

انرژى دولت را مصروف به اشتغال و معیشت مردم نماید.
مرادى در ادامه یادآور شد: هرمزگان استانى مرزى و ساحلى است و مردم آن 
از دیرباز حافظ خلیج فارس و تنگه استراتژیک بوده و هستند. مردم هرمزگان 
دست یارى و حمایت به سوى تمام سرمایه گذاران در هر نقطه از این استان 
را به گرمى مى فشارند، اما در مقابل دست هر غرض  ورز و طماعى که بخواهد 

به خاك این استان داشته باشد را کوتاه مى کنند.
مرادى خطاب به رئیس جمهور تأکید کرد: تقاضاى مردم خونگرم هرمزگان 

که به جنابعالى اعتماد کرده و رأى قاطع داده اند این است که یک بار براى 
همیشه این مصوبه را از دستور کار دولت و هیأت وزیران خارج کنید.

با  بشاگرد  شهرستان  مشکلات  گفت:  هرمزگان  استاندار  من-   هرمزگان 
اعتبارات جارى و عمرانى قابل حل نیست و رفع مشکلات شهرستان بشاگرد 

نیازمند بودجه و اعتبارات ویژه است.
مهدى دوستى در بازدیدش از شهرستان بشاگرد، با بیان اینکه این شهرستان 
برق،  آب،  راه،  زمینه هاى  در  جمله  از  مختلف  مشکلات  از  مجموعه اى  با 
با  زیرساخت هاى آموزش و اشتغال مواجه است، عنوان کرد: این مشکلات 
اعتبارات جارى و عمرانى قابل حل نیست و رفع مشکلات شهرستان بشاگرد 

نیازمند بودجه و اعتبارات ویژه است.
با یک  باید  ادامه داد:  با اشاره به مشکلات مدارس شهرستان بشاگرد،  وى 
دانش  تحصیل  براى  لازم  آموزشى  امکانات  مدت،  کوتاه  در  و  سریع  اقدام 
آموزان این شهرستان فراهم شود که این امر به طور جدى مورد پیگیرى 
زمینه صورت  این  در  دائمى  کارهاى  آن  از  و همچنین پس  مى گیرد  قرار 

خواهد گرفت.
استاندار هرمزگان با اشاره به ظرفیت هاى شهرستان بشاگرد در زمینه ایجاد 

اشتغال، افزود: طیف متنوعى از محصولات معدنى در این شهرستان وجود 
دارد و باید مطالعات گسترده روى معادن بشاگرد صورت گیرد که از بخش 
خصوصى براى سرمایه گذارى و فعالیت در زمینه معادن در این شهرستان 

دعوت مى کنیم.

و  باغى  مختلف  کشاورزى  محصولات  کشت  قابلیت  به  اشاره  با  دوستى 
زراعى در بشاگرد، تصریح کرد: کشاورزى، کشت گیاهان دارویى، محصولات 
زراعى و باغى و کشت محصولات خاص از دیگر ظرفیت هاى اشتغال زایى در 

شهرستان بشاگرد محسوب مى شوند.
وى بیان کرد: تمرکز و مطالعات ویژه بر روى چهار دشت ویژه در شهرستان 
بشاگرد صورت مى گیرد تا به چهار هاب کشاورزى تبدیل شوند و همچنین 
با توجه به گستردگى کشت، ایجاد صنایع تبدیلى محصولات کشاورزى نیز 

در این شهرستان در دستور کار است.
بارندگى  میانگین  اینکه  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان  هرمزگان  استاندار 
است،  بیشتر  هرمزگان  استان  در  بارش  متوسط  از  بشاگرد،  شهرستان  در 
آبخیزدارى و مهار روان آب ها از دیگر موارد مورد توجه در این شهرستان 
خواهد بود که با توجه به بارش هاى فصلى، باید از روش هاى آبخیزدارى 
براى مهار و استفاده از این آب جهت تامین نیاز این شهرستان استفاده شود.

مدیرعامل شرکت تولید نیروى برق استان هرمزگان گفت: در نیمه نخست 
امسال بیش از 2 میلیون مگاوات ساعت انرژى خالص در این نیروگاه تولید 
شده است که نسبت به مدت مشابه سال قبل بیش از 20 درصد افزایش را 
با بیان این مطلب افزود: این نیروگاه در این  نشان مى دهد. رضا مهرانى 
بازه زمانى توانسته است با تولید خالص 2،099،764 مگاوات ساعت نقش 

اثرگذارى در تامین برق مورد نیاز استان هرمزگان ایفا کند.
وى متوسط تولید لحظه اى این نیروگاه در 6 ماهه نخست سال جارى را در 

حدود 530 مگاوات عنوان کرد.
شایان ذکر است نیروگاه سیکل  ترکیبى ایسین داراى چهار واحد گازى 162 

مگاواتى ساخت داخل کشور مى باشد.

رییس اداره گاز شهرستان بستک خبر داد:

اتصال مجدد روستاى گودگز به 
شبکه گاز طبیعى

گاز  اداره  رییس  دل  خفته  عبدالرحمن  من-  هرمزگان 
شهرستان بستک اظهار داشت: با انجام عملیات تزریق گاز 
دلیل  به  که  آن  سازى  مقاوم  و  لوله  خط  مسیر  اصلاح  و 
اجراى پل ورودى روستا جریان گاز قطع گردیده بود 100 
درصد مردم روستاى گودگز تحت پوشش شبکه گاز شهرى 

قرار گرفتند.
وى افزود: به همین منظور این اداره در سال جارى از محل 
اعتبارات داخلى شرکت گاز استان هرمزگان پروژه اى شامل 
600 متر شبکه گاز با هزینه اى بالغ بر 5 میلیارد ریال به 
منظور اصلاح مسیر و مقاوم سازى خط لوله گاز تعریف و 

عملیات اجرایى آن را به پایان رسانید.
اداره  ریاست  شهرستان،  فرماندارى  مجموعه  از  دل  خفته 
شهرستان  اصناف  اتاق  مجموعه  تجارت،  و  معدن  صنعت، 
و همچنین شوراى اسلامى روستاى گودگز که در تسریع 

اجراى پروژه همکارى داشتند  تشکر کرد.
***

گازرسانى به بخش رویدر و 
روستاهاى بندرخمیر در دست 

بررسى

هرمزگان من- سرپرست اداره گاز شهرستان بندرخمیر از 
بررسى طرح گازرسانى به بخش رویدر و روستاهاى بخش 

مرکزى این شهرستان، خبر داد.
بخش  بخشداران  با  که  اى  در جلسه  غفوریان،  اسماعیل   
کرد:  اظهار  داشتند،  رویدر  و  شهرستان  این  مرکزى 
درخواست و مکاتبات گازرسانى به بخش رویدر و روستاهاى 
که  شده  واصل  پیش،  چندى  بندرخمیر  مرکزى  بخش 

گازرسانى به این مناطق، در دست مطالعه و بررسى است.
وى افزود: یکى از مهمترین اولویت هاى شرکت گاز استان 
هرمزگان علاوه بر توسعه گازرسانى شهرى، تسریع در اجرا 
و اتمام گازرسانى به روستاها، صنایع و شهرك هاى صنعتى 

است.
غفوریان عنوان کرد: با استفاده شهروندان هرمزگانى از گاز 
بهتر  اجتماعى  رفاه  به سمت  آنان  زندگى  الگوى  طبیعى، 
بیمارى  با  ایام که  این  از طرفى در  و  پیدا مى کند  تغییر 
فراگیر کرونا دست و پنجه نرم مى کنیم، دیگر نیاز به رفت 
و آمدهاى غیرضرورى براى تعویض سیلندر گاز در بیرون از 
منزل نخواهد بود که تحقق این امر سبب صرفه جویى در 

زمان و هزینه براى شهروندان، مى شود.
سرپرست اداره گاز بندرخمیر، خاطرنشان کرد: با همکارى 
بانک عامل تجارت، سپه، صادرات، ملت  با 5  و هماهنگى 
و کشاورزى، زمینه اعطاى وام به متقاضیان این استان به 
مبلغ 100 میلیون ریال و به صورت قرض الحسنه به تعداد 

50 هزار فقره وام با اقساط 36 ماهه فراهم شده است.
توسعه  تسهیلات،  این  اعطاى  از  هدف  کرد:  تصریح  وى 
مزایاى  از  بهینه  استفاده  بمنظور  و  گاز  پذیرى  اشتراك 
جویى  صرفه  مایع،  سوخت  با  طبیعى  گاز  جایگزینى 

اقتصادى و رعایت نکات زیست محیطى است.
شهرستان بندرخمیر در فاصله 95 کیلومترى جنوب غربى 

بندرعباس قرار داد.
***

47 نماد اعتماد الکترونیک در 
هرمزگان صادر شد

سازمان  تجارت  توسعه  و  بازرگانى  امور  معاون  من-  هرمزگان 
صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: از ابتداى امسال تاکنون 
47 نماد اعتماد الکترونیک براى متقاضیان کسب و کار اینترنتى 

در استان صادر شده است.
 محمد عباسى اظهار کرد: نماد اعتماد الکترونیکى نشانه  اى است 
وزارت  به  وابسته  الکترونیک  تجارت  توسعه  مرکز  سوى  از  که 
صنعت، معدن و تجارت ایران به عنوان تاییدیه به فروشگاه  هاى 

اینترنتى داده مى  شود.
وى افزود: 410 واحد صنفى در استان هرمزگان اقدام به ثبت نام و 
دریافت اینماد کرده که 47 مورد در سال جارى ثبت شده است. از 
این تعداد واحد فروش داراى اینماد، تعداد 36 واحد صنفى موفق 
به دریافت پروانه کسب مجازى جهت فروش اینترنتى محصولات 

خود شده اند.
و  جارى  سال  در  کرونا  بیمارى  شیوع  به  توجه  با  گفت:  عباسى 
استقبال شهروندان از خرید اینترنتى و آنلاین تعداد شرکت هاى 

متقاضى دریافت پروانه کسب و کار مجازى روبه افزایش است.
و  معدن  صنعت،  سازمان  تجارت  توسعه  و  بازرگانى  امور  معاون 
علاقمند  که  صنفى  واحدهاى  کرد:  خاطرنشان  هرمزگان  تجارت 
به فعالیت در فضاى مجازى و خرید و فروش آنلاین هستند مى 
بایست نسبت به ثبت نام در سامانه enamad.ir جهت دریافت 
 iranianasnaf.ir الکترونیکى و سپس در سامانه  اعتماد  نماد 
جهت ادامه فرایند و اخذ پروانه کسب و کار مجازى ثبت نام کنند.

خبر

در مقایسه با سال گذشته؛

افزایش 20 درصدى تولید نیروگاه سیکل ترکیبى ایسین

عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس:

الحاق و انتزاع هاى خارج از چارچوب هزینه هاى سنگینى بر کشور تحمیل مى کند

 مردم از موضع گیرى هاى غیرمنطقى درباره الحاق گلایه مندند
احمد مرادی:

استاندار هرمزگان:

رفع مشکلات شهرستان بشاگرد نیازمند بودجه و اعتبارات ویژه است
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اجتماعى

نایب رئیس هیأت مدیره شرکت مخابرات ایران:

به دنبال جهش در توسعه صنعت 
ارتباطات هستیم

ایران  مخابرات  شرکت  مدیره  هیأت  رئیس  من-نایب  هرمزگان 
گفت: شرکت مخابرات با دارا بودن گسترده ترین شبکه ارتباطى، 
همواره در زمینه خدمت و توسعه در کشور پرچمدار بوده است.

منطقه  مخابرات  جدید  مدیر  معارفه  و  تکریم  آیین  در  دهناد 
به دلیل حضور در جاى جاى کشور  افزود: مخابرات  هرمزگان، 
و  بوده  ارزشمند  خدمات  از  بسیارى  منشاء  تاکنون  پهناورمان، 
هم  و  متناظر  استان ها  مزیت  با  باید  مخابرات  خدمات  هست؛ 

جهت باشد و این انتظارى است که ما از مدیران مناطق داریم.
وى از مخابرات را به عنوان یک شرکت بى بدیل در زمینه خدمت 
بودن  دارا  با  مخابرات  شرکت  کرد:  اظهار  و  دانست  توسعه  در 
گسترده ترین شبکه ارتباطى، همواره در زمینه خدمت و توسعه 

در کشور پرچمدار بوده است.
دهناد بیان کرد: رویکرد و جهت گیرى ما در شرکت مخابرات 
این است که مخابرات کشور بویژه در استان ها، مبتنى بر آمایش 
مزیت  با  متناسب  و  بخش ها  همه  توسعه  خدمت  در  سرزمین 
استان ها باشد، از این رو، مدیران مناطق مخابرات باید با رویکرد 
نیازمند  استانهاى  ویژه  به  مختلف  هاى  بخش  به حمایت  فعال 

بشتابند.
 نایب رئیس هیأت مدیره شرکت مخابرات ایران، با اشاره به اینکه 
استان هرمزگان یکى از بخش هاى مهم اقتصادى در کشور است، 
به کمک  باید  خاطرنشان کرد: مدیر مخابرات منطقه هرمزگان 
تسهیل  براى  را  مخابرات  هاى  و همه ظرفیت  بیاید  بخش  این 

مبادلات ارتباطى این بخش بکار گیرد.
اعم  ارتباطات کشور  بزرگ  امروز در خانواده  اضافه کرد:  دهناد 
از مخابرات و وزارت ارتباطات زنگ هم نوایى و هم صدایى براى 
خدمت بیشتر به صدا در آمده و امیدواریم نتیجه این همدلى و 
هم گرایى در بخش هاى مختلف ارتباطات، جهش توسعه صنعت 
ارتباطات را در پى داشته باشد. باید قدر این فرصت را بدانیم و 

همه این ظرفیت ها در خدمت مردم قرار گیرد.
یگانه، که  مهندس  از زحمات  دارد  بیان کرد: جا  پایان  در  وى 
است،  داشته  عهده  بر  را  هرمزگان  منطقه  مخابرات  مسئولیت 
تشکر کنم و براى ایشان در هر موقعیتى آرزوى توفیق و سلامتى 
مدیریت  دار  عهده  دیگرى  برادر  که  بعد  به  امروز  از  و  دارم 
مخابرات استان شده است، آرزوى موفقیت در خدمت به مردم 
شریف و نجیب استان هرمزگان را از خداى بزرگ مسئلت دارم.

ولى  نماینده  از  تقدیر  ضمن  مراسم  این  در  دهناد  مهندس   
فقیه در استان، استاندار، نمایندگان مردم هرمزگان در مجلس 
این  از  پیش  که  را  حیدرى“  مهدى  ”مهندس  اسلامى،  شوراى 
معاون شبکه مخابرات منطقه یزد بود، به عنوان سرپرست جدید 

مخابرات منطقه هرمزگان معرفى کرد.

***

واکسینه شدن بیش از 70 
درصد جمعیت بالاى 12 سال 

هرمزگان علیه کرونا
هرمزگان من- سخنگوى دانشگاه علوم پزشکى استان هرمزگان گفت: 
تاکنون بیش از 70 درصد جمعیت بالاى 12 سال هرمزگان علیه کرونا 

واکسینه شده اند.
دکتر فاطمه نوروزیان افزود: تاکنون بیش از 70 درصد جمعیت بالاى 
در  واکسن  تزریق  و  اند  واکسینه شده  کرونا  علیه  12 سال هرمزگان 

استان از مرز یک میلیون و 700 دز گذشت.
تزریق  اینکه  به  اشاره  با  هرمزگان  پزشکى  علوم  دانشگاه  سخنگوى 
واکسن علیه کرونا در این استان تاکنون به یک میلیون و 764 هزار 
و 485 دز در دو مرحله رسیده است، خاطرنشان کرد: در یک روز اخیر 

نیز 23 هزار و 676 دز واکسن کرونا در هرمزگان تزریق شده است.
وى همچنین با اشاره به آمار فوتى هاى کرونا در هرمزگان عنوان کرد: 
هرمزگان در شبانه روزگذشته فوتى ناشى از کرونا نداشت، تا سومین 

روز بدون فوتى کروناى استان در مهرماه ثبت شود.
سخنگوى دانشگاه علوم پزشکى هرمزگان با بیان اینکه در حال حاضر 
مجموع شمار جانباختگان کرونا در استان 2 هزار و 413 نفر بوده است، 
اضافه کرد:  با بسترى شدن 52 نفر دیگر شمار کل بسترى هاى کرونا 
در استان هرمزگان به 206 نفر رسید و  اکنون 28 بیمار کرونایى در 
بخش مراقبت هاى ویژه (آى. سى. یو) بسترى هستند و حال 10 نفر 

از آن ها وخیم است.

***
مهاجرت پرندگان آبزى و کنار 
آبزى به زیستگاه هاى هرمزگان 

آغاز شـد
زیست  محیط  کل  اداره  وحش  حیات  کارشناس  من-  هرمزگان 
هرمزگان گفت: مهاجرت پرندگان آبزى و کنار آبزى به زیستگاه هاى 

هرمزگان آغاز شد.
فهیمه گودرزى، با بیان اینکه هرسال پاییز حدود نود گونه انواع پرندگان 
آبزى و کنارآبزى به استان سفر مى کنند، افزود: این پرندگان از سیبرى 
و آسیاى میانه به تالاب هاى هرمزگان مهاجرت کردند و تا بهار سال 

آینده در استان مى مانند.
وى با اشاره به اینکه مسیرهاى اصلى پرندگان مهاجر، مسیر پروازى 
آفریقایى- اوراسیایى، مسیر پروازى آسیاى مرکزى، مسیر پروازى شرق 
آسیا-استرالیایى و مسیر پروازى نیمکره غربى است، خاطرنشان کرد: 
شمارش پرندگان در سایت هاى سرشمارى همه ساله از دى ماه آغاز 

مى شود و یکماه ادامه دارد.
کارشناس حیات وحش محیط زیست هرمزگان اضافه کرد: هرمزگان 
55 سایت سرشمارى پرندگان دارد و پرندگان مهاجر از نوع حواصیلیان، 
آبچلیکیان، سلیمیان، کاکاییان، باکلانیان و پرستوهاى دریایى هستند.

وى عنوان کرد: تغییرات آب و هوایى، توسعه ناپایدار، خسارت زیستگاه، 
و  گیاهى  منشاء  با  سوخت  تولید  دردریا،  نفتى  مواد  ریزش  و  نشت 
مخابراتى،  دکل هاى  بادى،  توربین هاى  کشاورزى،  زمین هاى  توسعه 
پلاستیک  و  زباله ها  و  نورى  آلودگى  ها،  پنجره  و  بلند  ساختمان هاى 

از عوامل تهدید و تاثیرگذاردر روند زندگى و مهاجرت پرندگان است.
گودرزى عنوان کرد: هرمزگان با بیش از دو هزار کیلومتر نوار ساحلى 
و 14 جزیره و داشتن چهار تالاب بین المللى مهم ترین زیستگاه هاى 

پرندگان مهاجر در فصل زمستان است.

خبر

ظرفیت مردمى فرصتى مناسب 
براى توسعه شهرى

هرمزگان من- عضو شوراى شهر بندرعباس گفت: استفاده از ظرفیت هاى 
مردمى و تعریف ابزارها و ساز و کارهاى اثربخش در تعریف پروژه هاى 
مردم محور و محرك ساز با استفاده از سرمایه هاى مردمى یکى دیگر 

از فرصت هاى مناسب در ایجاد منابع جدید براى توسعه شهرى است.
بندرعباس  شهر  شوراى  جلسه  نهمین  در  حسنلنگى  رییسى  اسماعیل   
اظهار کرد: استان هرمزگان در پهنه نیلگون خلیج فارس با بهره مندى 
از ظرفیت هاى عظیم در حوزه هاى مختلف فرهنگى، انسانى، اقتصادى، 
تجارى و به عنوان پیشانى حرکت اقتصادى کشور در طول حیات انقلاب 
اسلامى آماده و استوار و همگام با سیاست هاى کلان کشورى درحال 
بازیابى جایگاه واقعى خود بوده است و در این میان شهر بندرعباس به 
عنوان نگین طلایى مستقر در حلقه ساحلى این دریا در تلاشى مضاعف 
در مسیر توسعه انسانى، فرهنگى و اقتصادى گام هاى بزرگى را دربرداشته 

است.
وى ضمن تبریک به استاندار، افزود: استان هرمزگان سرشار از نیروهاى 
به خواست  استاندار  انتظار مى رود که  و  انقلابى است  توانمند متعهد و 
انسانى بومى  عمومى مردم استان که استفاده از ظرفیت هاى فکرى و 
در مناصب مختلف اجرایى و سیاست گذارى این استان است پاسخ مثبت 
دهد و با ایجاد حلقه تعاملى مثبت و سازنده با بدنه نخبگان و فرهیختگان 

به حرکت سازندگى و توسعه استان شتاب افزون ترى ببخشد.
بندر  بزرگ ترین  بندرعباس  اینکه  بیان  با  بندرعباس  شوراى شهر  عضو 
تجارى و اقتصادى و بزرگ ترین پایانه حمل و نقل کشورى است، گفت: 
بندرعباس از طرفى هم مرز با همسایگان جنوبى حاشیه خلیج فارس و 
و  گردشگرى  هاى  ظرفیت  بزرگ ترین  از  فرد،  به  منحصر  جزایر  داراى 
تفریحى کشور است. اکتفا به منابع فعلى در اختیار شهردارى قطعا نمى 
تواند تمامى نیازهاى این شهر را تامین کند بدون نگاه ملى و بین المللى 
به این شهر نمى توان مشکلات عظیم به جا مانده از دهه هاى گذشته 

را جبران کرد.
کارهاى  و  کسب  رونق  فرسوده،  هاى  بافت  مشکلات  کرد:  اضافه  وى 
ایجاد  احیاى ظرفیت هاى گردشگرى،  محلى، جذب سرمایه گذارى در 
شهرى هوشمند و در تراز شهرهاى بندرى جهان بدون نگاه ملى به این 
شهر ممکن نیست و از استاندار درخواست مى کنم به عنوان پشتوانه اى 
تمامى  و  دهند  قرار  جدى  حمایت  مورد  را  بندرعباس  شهردارى  قوى، 
ظرفیت هاى استان را براى ساختن شهرى زیبا و جذاب و بندرى در شان 

ایران اسلامى به کار گیرند.
رییسى حسنلنگى در ادامه خطاب به استاندار تصریح کرد: پیشنهاد مى 
کنم در شروع فعالیت در این استان، از محلات مختلف شهر بندرعباس 
از قبیل دوهزار، محله چاهستانى ها، سورو، نایبند، نخل ناخدا، محلات 
کمربندى، شهید غفارى، بازدید کنید و اوضاع سکونت مردم را در پایتخت 

اقتصادى کشور از نزدیک نظاره گر باشید.
وى خطاب به شهردار ادامه داد: هرچند این شهر وارث بى توجهى هاى 
گذشته است و تغییر وضعیت آن از وضع موجود به شهرى با استانداردهاى 
شهرهاى بندرى جهان امرى سخت و طاقت فرساست، اما توانمندى و 

روحیه جهادى شما مى تواند این امر سخت را آسان کند.
عضو شوراى شهر بندرعباس یکى از راه حل هاى عملى براى توسعه و 
سازندگى پرشتاب و جبران عقب ماندگى هاى گذشته را شناسایى منابع 
جدید و جذب سرمایه گذار دانست و عنوان کرد: اولین قدم براى ورود به 
ارائه آنها در سطح  این عرصه، شناسایى فرصت هاى سرمایه گذارى و 
منطقه اى، ملى و حتى جهانى است. با همکارى دولت و استاندار تسهیل 
در روند سرمایه گذارى و ایجاد جذابیت مى توانید این فرصت ها را معرفى 

و منابع لازم را براى توسعه پرشتاب این شهر تامین کنید.
تعامل  با  ملى  و  استانى  هاى  ظرفیت  تمامى  از  استفاده  کرد:  بیان  وى 
گسترده و سازنده با استاندار و نمایندگان مردم در مجلس شوراى اسلامى 
در اخذ مجوزها و مصوبات قانونى و تامین منابع مضاعف فراتر از چارچوب 
از گزینه هاى پیش رو در شتاب  هاى بودجه اى شهردارى یکى دیگر 

دادن به سازندگى شهر است.
تعریف  و  مردمى  هاى  ظرفیت  از  استفاده  کرد:  ابراز  حسنلنگى  رییسى 
و  محور  مردم  هاى  پروژه  تعریف  در  اثربخش  کارهاى  و  ساز  و  ابزارها 
محرك ساز با استفاده از سرمایه هاى مردمى یکى دیگر از فرصت هاى 

مناسب در ایجاد منابع جدید براى توسعه شهرى است.
وى افزود: از شهردار مى خواهم که نسبت به تعیین تکلیف پروژه بزرگ 
اسکله تفریحى ساحل نخل ناخدا از طریق تعامل با دستگاه هاى ذیربط 
انتقال مدیریت این  اقدام کرده و ضمن  بنادر و کشتیرانى  اداره  از قبیل 
مجموعه به شهردارى زمینه هاى استفاده و تبدیل آن به مرکز تفریحى 
و گردشگرى را فراهم آورد و از هدر رفت میلیاردها تومان هزینه هاى 

سرمایه گذارى در این طرح جلوگیرى به عمل آورد.

***
علت فرار 15 پرنده از باغ 
پرندگان بندرعباس چیست؟

هرمزگان من- رئیس سازمان سیما، منظر و فضاى سبز شهرى شهردارى 
 15 بندرعباس  پرندگان  باغ  در  نگهدارى  زون  پارگى  گفت:  بندرعباس 

پرنده آبزى را از این باغ فرارى داد.
مصفطى خادم با بیان اینکه زون نگهدارى این پرندگان از قبل پوسیده 
بوده و به علت ارتفاع بیش از 25 متر و قابل دید نبودن و به دنبال طوفان 
هفته گذشته پاره شده است، افزود:  پرندگان خارج شده شامل 4 اگرت 

ساحلى، یک لک لک مارابو و 10 کاکایى سرسیاه کوچک بوده است.
هیچ  پرندگان  نگهدارى  و  حفاظت  براى  اکنون  اینکه  به  اشاره  با  وى 

مشکلى نداریم، اضافه کرد: میزان خسارت در دست بررسى است.
در همین خصوص سید محمد رضا موسوى، عضو شوراى شهر بندرعباس 
خروج  با  گفت:  بندرعباس  پرندگان  پارك  نامناسب  وضعیت  از  انتقاد  با 

پرندگان 200 میلیون تومان از بین رفته است.
موسوى در پایان خاطرنشان کرد: مدیریت باغ پرندگان با شهردارى بوده 

و مسئولان مربوطه باید پاسخگوى این وضعیت باشند.
اداره  سپردن  از  پس  آسیایى  کمیاب  خرس  توله  یک  هم  پیش  چندى 
و فضاى سبز شهرى  منظر  به سازمان سیما،  استان  زیست  کل محیط 
شهردارى بندرعباس بر اثر پیچیده شدن طناب به گردنش در باغ پرندگان 

تلف شد.
براى ساخت این پارك 6.2 هکتارى که 13 اسفند 96 به بهره بردارى 
رسید، 12 میلیارد تومان هزینه شده است. بیش از 80 گونه پرنده در باغ 

پرندگان بندرعباس نگهدارى مى شود.

خبـر

شهردارى  بانوان  ساحلى  فوتبال  تیم  من-  هرمزگان 
بندرعباس براى هفتمین بار پیاپى موفق به کسب عنوان 

قهرمانى در لیگ برتر کشور شد.
کشور  بانوان  ساحلى  فوتبال  برتر  لیگ  رقابت هاى   
پایان رسید که طى آن تیم شهردارى  به  (22 مهرماه) 
کسب  به  موفق  هرمزگان  نماینده  عنوان  به  بندرعباس 

عنوان قهرمانى شد 
بر اساس این گزارش، در دیدار نهایى این رقابت ها، که 
به میزبانى بندرعباس برگزار شد، تیم شهردارى با نتیجه 
پر گل 11 بر 2 تیم عقاب بندر ترکمن را شکست داد تا 
با کسب 9 امتیاز مقتدرانه بر سکوى قهرمانى قرار گیرد.

نماینده هرمزگان با این قهرمانى با هفت قهرمانى و دو 
برتر  لیگ  تیم  افتخارترین  پر  همچنان  قهرمانى  نایب 

کشور است.
در دیگر دیدار روز پایانى نیز تیم خاتون بم از حضور در 
برابر پیکان تهران انصراف داد تا نماینده تهران با کسب 

6 امتیاز نایب قهرمان شود.
همچنین وجیهه ژاله از تیم پیکان تهران با 24 گل زده 

خانم گل این دوره از رقابت ها انتخاب شد.
با  کشور  بانوان  ساحلى  فوتبال  برتر  لیگ  نهایى  مرحله 
غدیر  ساحلى  زمین  در  روز   3 مدت  به  تیم   4 حضور 
بندرعباس برگزار شد. گفتنى است، در مراسم اختتامیه 
شهر،  اسلامى  شوراى  اعضاى  مسابقات،  از  سرى  این 
شهردار بندرعباس، رئیس سازمان فرهنگى، اجتماعى و 
ورزشى شهردارى به همراه سایر مسئولان هرمزگانى نیز 

حضور داشتند.

هفتمین قهرمانی هم رقم خورد؛

 عضو شورای شهر بندرعباس:

هرمزگان همچنان با معضلات زیادى دست و پنجه نرم مى کند
هرمزگان من- عضو شوراى شهر بندرعباس گفت: در کنار تمام ظرفیت هاى 
هرمزگان و تلاش هاى زیادى که تاکنون در جهت حل معضلات انجام شده 
نرم  پنجه  و  دست  زیادى  معضلات  با  همچنان  استان  این  گفت  باید  است، 

مى کند.
 احمد کنارى نژاد در نهمین جلسه شوراى شهر بندرعباس اظهار کرد: هرمزگان 
استانى با موقعیت ویژه جغرافیایى و با درجه اهمیت در سطوح ملى، منطقه اى 

و فراملى است.
وى افزود: همجوارى با دریا، وجود صنایع مهم نفت، گاز، فولاد، کشتى سازى و 
آلومینیوم، پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس، بندر شهید رجایى به عنوان بزرگ 
ترین و مهم ترین بندر تجارى کشور با پشتیبانى 57 درصد صادرات و واردات و 
85 درصد ترانزیت کشور، پایانه صادرات نفت جاسک و وجود 14 جزیره مهم و 
داراى پتانسیل در آب هاى استان، هرمزگان را به استانى نقش آفرین در توسعه 

یافتگى کشور تبدیل کرده است.
این عضو شورا با بیان اینکه این استان داراى ظرفیت هاى ممتازى در حوزه 
هاى منابع انسانى، معدن، کشاورزى، آبزى پرورى، گردشگرى و صنایع دستى 
و تجارت است، گفت: وحدت و همدلى بین جامعه ى شیعه و سنى در هرمزگان 
مثال زدنى است و این اتحاد را نیز مى توان در زمره ظرفیت هاى این خطه 

به شمار آورد.
وى تصریح کرد: اما در کنار تمام ظرفیت هاى هرمزگان و تلاش هاى زیادى 
استان  این  گفت  باید  است،  شده  انجام  معضلات  حل  جهت  در  تاکنون  که 

همچنان با معضلات زیادى دست و پنجه نرم مى کند.
نژاد در خصوص معضلات استان هرمزگان عنوان کرد: فقر، بیکارى،  کنارى 
عدم بهره گیرى شایسته از ظرفیت نیروهاى انسانى کارآمد استان، آسیب هاى 
اجتماعى، آمار 43 درصدى بافت هاى فرسوده تنها در مرکز استان، ضعف جدى 
زیر ساخت ها در حوزه هاى اجتماعى، فرهنگى، آموزشى، اقتصادى، بهداشت، 
سلامت، تفریحى، ورزشى، گردشگرى و مذهبى، عدم وجود برنامه ى جامع و 

نقشه ى راه و اولویت بندى نشدن مشکلات استان، عدم وجود دانشکده هاى 
مرتبط با صنایع و پالایشگاه ها، فقدان کارخانه هاى خرد و کوچک محصولات 
کشاورزى و آبزیان جهت ایجاد اشتغال در شهرستان ها باتوجه به ویژگى هر 
شهرستان، مشکل کیفیت آب شرب و کمبود آب آشامیدنى سالم و مشکلات 

زیست محیطى تنها بخشى از معضلات هرمزگان است.
وى با اشاره به اینکه استان هرمزگان رتبه پنجم در ثروت زاییست، بیان کرد: 
هرمزگان پنجمین استان فقیر و رتبه یک بیکارى کشور محسوب مى شود و 
با توجه به نقش فقر و بیکارى در پدیدآمدن و یا تشدید برخى از آسیب هاى 

اجتماعى، لزوم توجه به مسئله اشتغال بسیار ضرورى به نظر مى رسد.
و  نخبگان  ظرفیت  از  گیرى  بهره  کرد:  ابراز  بندرعباس  شهر  شوراى  عضو 
نیروهاى انسانى توانمند و کارآمد در سطوح مختلف مدیریتى از جمله مطالبه 
هاى جدى شورا و مردم استان است که از استاندار تقاضا مى شود که موضوع 
کادر سازى و استفاده از ظرفیت منابع انسانى کارآمد استان را در دستور کار 

خود قرار دهد.
وى با بیان اینکه موضوع بافت هاى فرسوده نیز از دغدغه هاى جدى شورا 
بوده، اصافه کرد: آمارها وجود 43 درصد بافت فرسوده را تنها در مرکز استان 
گزارش مى کنند. مشکلات زیست محیطى، فرهنگى و آسیب هاى اجتماعى، 

مشکلات امنیتى، مشکلات کالبدى و عدم تحرك اقتصادى از جمله مشکلات 
بافتهاى فرسوده است که ساکنان این مناطق را در زمینه دریافت سند نیز با 

مشکل مواجه کرده است.
بسیارى  اقتصادى  مشکلات  دلیل  به  همچنین  کرد:  خاطرنشان  نژاد  کنارى 
و  بازسازى  به  مربوط  هاى  هزینه  پرداخت  توانایى  محلات،  این  ساکنان  از 
نوسازى را ندارند بنابراین این موضوع نیازمند همکارى همه نهادهاى دولتى، 
غیر دولتى و خدماتى و پیگیرى در سطح کلان و ملى در راستاى توسعه متوازن 

محلات است.
با ناهمگن بودن کیفیت آموزشى در نقاط  وى اظهار کرد: در حوزه آموزشى، 
مختلف شهر بندرعباس و استان، کمبود مدارس دولتى در سطح شهر که سبب 

تراکم فراتر از حد استاندارد دانش آموزان در کلاس درس شده است.
این عضو شورا افزود: با پایین بودن کیفیت آموزشى استان در مقایسه با برخى 
از استان هاى کشور مواجه هستیم. همچنین عدم وجود دانشکده هاى مرتبط 

با صنایع و پالایشگاه ها، از دیگر موضوعات مهم است.
در  برتر ورزشى  استعدادهاى  با وجود  در حوزه ى ورزشى،  اینکه  بیان  با  وى 
سطح استان، با ضعف زیرساختى مواجه هستیم، گفت: آنچه سبب شده است 
هرمزگان در ورزش حرفه اى و قهرمانى، جایگاه با ثباتى نداشته باشد موازى 
کارى، فقدان ساختار صحیح و سوء مدیریت در ورزش است و ارتقاى پیشرفت 
و توسعه نیازمند همسو و همراه شدن حلقه هاى مدیریتى در استان هرمزگان 

و شهر بندرعباس در جهت منافع عمومى است.
کنارى نژاد تصریح کرد: تا زمانى که حلقه هاى مدیریتى در استان هرمزگان و 
شهر بندرعباس درجهت منافع عمومى همسو و همراه نشوند نمى توان در هیچ 

زمینه اى ادعاى ارتقاى پیشرفت و توسعه کرد.
وى اضافه کرد: در زمینه تفریحى و گردشگرى، موضوع کمبود تفرجگاه ها از 
موضوعات مهمى است که نیازمند پیگیرى است و در حوزه زیست محیطى، 

مساله ساماندهى فاضلاب، از دغدغه هاى جدى مردم استان است.

• هرمزگان من -  افسانه سالارى

گرانى هاى  پى  در  من،  هرمزگان  خبرنگار  گزارش  به 
داشته،  چشم گیرى  افزایش  نیز  آبزیان  نرخ  سرسام آور، 
ماهى و میگو از سبد غذایى اغلب مردم هرمزگان حذف 

شده است و همه خواستار تثبیت قیمت ها هستند.
اپیدمى گرانى کشنده تر از کرونا

گرانى  اپیدمى  با  کرونا  اپیدمى  از  بیشتر  روزها  این  در 
گذراندن  توانایى  دیگر  مردم  که  اى  گونه  به  مواجهیم 
امورات زندگى خود را ندارند و حتى قادر به پرداخت هزینه 
تنها  میان  این  در  نیستند  نیز  خود  زندگى  روزمره  هاى 
نظاره گر رشد دو تا سه برابرى قیمت برخى از محصولات 
تنها  نه  موضوع  این  حل  براى  دولت  و  هستند  خوراکى 
دردى را از مردم دوا نکرده، بلکه سنگینى این گرانى را 
بر دوش سرپرستان خانوار انداخته و به خواب غفلت فرو 

رفته است.
مردم در عجبند که آیا ماهى هایى که از دریا که در خود 
و  خرید  دلار  قیمت  با  باید  هم  شود  مى  عرضه  استان 
فروش شود؟ کم درآمدها طى روزهاى گرانى تنها ماهى 
را در خواب مى بینند و از تهیه آن براى اعضا خانوادشان 

عاجز و ناتوان مانده اند.
امروز ماهى و مرغ، فردا همه چیز

مردم گلایه مند هستند از اینکه چرا هر روز که از خواب 
را  جدیدى  قیمت  افزایش  و  گرانى  باید  مى شوند  بیدار 
مرغ  تخم  روز  یک  ماهى،  و  مرغ  روز  یک  کنند،  تجربه 
مدتى  و  مى شود  گران  سبزیجات  و  گوشت  دیگر  روز  و 
ماجراى  البته  افکنده؛  سایه  ماهى  بر  گرانى  که  است 
گاهى  از  هر  که  چرا  نیست  تازه اى  حکایت  ها  گرانى 
شوند. مى  گران  اجناس  و  کالاها  اقلام  از  کدام  یک 
در بازارچه 20 مترى خواجه عطا چه خبر است؟

در همین راستا تصمیم گرفتم مقدمات گزارش میدانى را 

فراهم آورم، به بازارچه ماهى که در 20 مترى خواجه عطا 
آمدن  پایین  کلمه  با  نزدیک  از  و  رفتم  دارند  دستفروشى 
قدرت خرید مردم شهرم مواجه شدم، از همین رو پدرى 
که پا به سن گذاشته بود را براى مصاحبه انتخاب کردم تا 

با وى به گپ و گفتى خودمانى بپردازم.
داغ گرانى آبزیان بر پیشانى  ساحل نشینان

آقاى قریشى از قدیمى هاى محله خواجه عطا بود و زیر 
قیمت  که  هنگامى  و  داشت  نیز  نارضایتى  احساس  لب 
ماهى ها را از وى جویا مى شویم در پاسخ به اینکه چرا 
گفت:  من  هرمزگان  خبرنگار  به  بالاست  اینقدر  قیمت ها 
از مدت هاست که داغ گرانى بر پیشانى  همه ما برجاى 
مانده است و هر روز با آغاز روزى نو اجناس بر قیمت شان 

افزوده مى شود.
کاهش قدرت خرید مرفه نشینان

وى با بیان اینکه گرانى ها زندگى را بر مردم سخت کرده 
است، اذعان داشت: این قیمت ها براى مردم استان بسیار 
بالاست و بسیارى از مردم توانایى خرید این ماهى ها با 

این قیمت را ندارند چراکه نه تنها درآمد قشر کم درآمد 
بلکه مرفه نشینان هم از این افزایش بى رویه قیمت ها 
بسیار ناراضى هستند و قدرت خریدشان پایین آمده است.

از خواب غفلت بیدار شوید
ما  اینکه  بیان  ضمن  ادامه  در  بندرعباسى،  شهروند  این 

دیگر توانى براى ادامه زندگى برایمان نمانده است، 
افزود: با توجه به اینکه در روزهایى که تمام کشور درگیر 
ویروس کرونا است و سطح درآمد مردم به شدت کاهش 
و  نیست  پذیرفتنى  دیگر  گرانى  و  افزایش  است،  یافته 

مسئولان بفکر باشند و از این خواب غفلت بیدار شوند.
آییم نمى  بر  هم  مرغ  تخم  و  نان  خرید  پس  از 
بود،  نمایان  نیز  در صدایش  با مکثى که شرمسارى  وى 
به  یک  و گوشت  مرغ  ماهى،  در حال حاضر  داد:  ادامه 
کالاى تجملاتى مبدل شده است و ما کم درآمدها حتى از 

پس خرید نان و تخم مرغ هم بر نمى آییم.
شاهنامه گرانى ساحل نشینان بندرعباسى

وى با اشاره به اینکه با گذشت زمان قدرت خرید ما هم 

پایین تر آمده است، یادآور شد: در این مصاحبه تنها روى 
ما با گرانى ماهى بود و اگر بخواهید پاى سفره دل این 
شهروندان در بندرعباس بنشینید قطعا باید شاهنامه گرانى 
را برایشان بنویسید، متاسفانه در کشور ما افزایش قیمت 
افزایش درآمد همراه نیست و این موضوع باعث شده  با 
است،هر روزى که مى گذرد سفره هاى مردم نیز کوچکتر 

شود.
در جوار دریا و محروم از موهبت هاى آن

وى در پایان با اشاره به اینکه بسیار اسفناك است که ما 
شهروندان بندرعباسى که در جوار دریاییم و از قدیم الایام 
ساحل نشین بوده ایم، این چنین از خرید میگو و ماهى 
محروم مانده ایم، اضافه کرد: این سخن ها بى فایده است 
و  جنگ  از  بیشتر  گرانى  از  مردم  پیداست  که  اینگونه  و 

کرونا مى ترسند، گرانى معضلى است 
که نه تنها از پس حل آن بر نمى آیند بلکه روز به روز 
دیگر  اوصاف  این  با  زنند،  مى  دامن  آن  شدن  غول  بر 
گوش مسئولان به درد و دل هاى مردم بدهکار نیست.....

سخن پایانى
در این شرایط اقتصادى مردم خواستار برخورد جدى دستگاه 
قضا و دولت با اخلالگران بازار، محتکران و گرانفروشان 
از  بندرعباس  مردم  انتظار  ترین  کم  این  که  چرا  هستند 
بگویم  با صراحت  باید  است،  دولت  و  مربوطه  مسئولان 
بر  مسئولان علاوه  خود  حتى  و  مردم  کنونى،  جامعه  در 
از  یک  هیچ  چرا  اما  نیازمندند  نیز  مادى  رفاه  به  عدالت، 
دولت مردان خود را درحل این مشکل دخیل نمى دانند و 
هر یک توپ خود را در زمین دیگرى مى اندازد این مسئله 
دارد. مسئولانى  همچنین  بر  را  روسیاهى  و  تامل  جاى 
در این وضعیت افزایش قیمت در شهرهاى ساحلى اصلاً 
به  با عزم راسخى  باید  پذیرفتن نیست و مسئولان  قابل 

دنبال حل این موضوع باشند.

داغ گرانى آبزیان بر پیشانى  ساحل نشینان 
شاهنامه گرانی ساحل نشینان بندرعباسی

قدرت نمایى بانوان ساحلى باز بندرعباس در ایران
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هفته نامه

نتایج بازبینى سى و سومین  
جشنواره تئاتر استانى هرمزگان 

اعلام شـد

هرمزگان من- هیات انتخاب سى وسومین جشنواره از میان 20 اثر 
ارسالى به دبیرخانه این جشنواره تعداد 17 اثر نمایشى مورد ارزیابى 
قرارگرفته و همچنین 2 اثر از رودان و یک اثراز میناب به دلیل آماده 

نبودن اعلام انصراف کرده اند.
داوران  هیات  افزود:  هرمزگان،  تئاتر  جشنواره  دبیر  کریمى  حسین 
پنج اثر را بصورت مستقیم پذیرفته و پنج اثر را بصورت مشروط به 

دبیرخانه جشنواره اعلام کرده اند.
استانى  تئاتر  جشنواره  سومین  و  سى  آثار  انتخاب  کرد:  بیان  وى 
هرمزگان را خانم فریده گرمسارى و آقایان مجید سرنى زاده علیرضا 
زارعى و کاظم قنبرى بر عهده داشته اند که به مدت چهار روز آثار 
نمایشى را مورد ارزیابى و بررسى قراردادند و نتیجه را در قالب بیانیه 

زیر اعلام کرده اند.
ماه  آبان   20 الى   17 تاریخ  از  جشنواره  کرد:  خاطرنشان  کریمى 
دربندرعباس در محل پلاتو آفتاب برگزار مى شود و در صورت بهبود 
وضعیت کرونا با رعایت پروتکل هاى بهداشتى با حضور تماشاگر انجام 

مى شود.
متن بیانیه هیات انتخاب سى وسومین جشنواره تئاتراستان هرمزگان 

به شرح زیر است:
«جشنواره تئاتر استانى به عنوان ریشه دارترین رویداد هنرى استان 
همواره از اهمیت ویژه اى برخوردار بوده و تلاش هنرمندان تئاتر استان 
از پارسیان، بستک، حاجى آباد، هرمز، میناب، رودان و بندرعباس در 
ایستگاه سى و سوم با وجود بحران جهانى ناشى از همه گیرى بیمارى 
کارها  از  بسیارى  کیفیت  متاسفانه  وجود  این  با  بود.  تقدیر  شایسته 
هر  برگزارى  از  ها  گروه  آگاهى  وجود  با  طلبد  مى  که  نبود  مطلوب 
ساله جشنواره با برنامه ریزى در طول سال آثار خود را تمرین نمایند 
. شوراى انتخاب سى و سومین جشنواره تئاتر استان پس از بررسى 
فنى آثار متقاضى و در نظر گرفتن شرایط بحرانى جهانى، تعدادى اثر 
را بصورت مستقیم و تعدادى را بصورت مشروط به دبیرخانه جشنواره 

معرفى مى نمایند و چند نکته را به شرح زیر یادآور مى شوند.
1. به کارگردانان با تجربه استان توصیه مى کنیم در دام تکرار نیافتاده 

و توجه بیشترى به نوآورى و خلاقیت هاى بدیع معطوف دارند.
و  مداوم  و  تر  عمیق  یادگیرى  به  را  کار  تازه  و  جوان  هنرمندان   .2

همچنین مطالعه و دیدن آثار حرفه اى تئاتر توصیه مى کنیم.
بازیگرانى  با  هرمز  و  بستک  پارسیان،  هنرمندان  از  آثارى  3. حضور 
مستعد نوید بخش تولید آثارى با کیفیت در آینده است و بدینوسیله 
مى  توصیه  نمایشى  هنرهاى  انجمن  ریاست  و  فرهنگى  مدیران  به 
کنیم با اعزام کارگردانان حرفه اى و یا فراهم نمودن فرصت آموزش 
را  کیفیت  با  آثار  تولید  ها،  شهرستان  هنرمندان  براى  کارگردانى 

تضمین نمایند.
تمایل  صورت  در  شود  مى  توصیه  نمایشى  هنرهاى  انجمن  به   .4
کارگردانان آثارى که موفق به راهیابى به جشنواره نشده اند، با اعزام 

مشاوران فنى مورد حمایت قرار گیرند تا اجراى عموم داشته باشند.
5. آثار پذیرفته شده بصورت مشروط، حداقل ده روز پیش از جشنواره 
مجددا بازبینى مى شوند و پس از آن نتیجه نهایى پذیرش آنها اعلام 

مى شود.»
نمایش هاى منتخب به شرح ذیل به دبیرخانه جشنواره اعلام 

مى شوند:
- «دکتردوال پا» نویسنده وکارگردان مهران محمودزاده ازشهرستان 

ازحاجى آباد 
- «قربانگاه» نویسنده عمادالدین رجبلو و کارگردان رضا آزاد دریایى 

ازبندرعباس 
- «شب نهم» نویسنده على رضایى و کارگردان علیرضا درویش نژاد 

ازمیناب
از  داورى  علیرضا  وکارگردان  نویسنده  هوا»  اهل  نامه  «کابوس   -

بندرعباس 
- «فاعل» نویسنده وکارگردان کورش سلمانى ازبندرعباس 

رحیمى  على  کارگردان  و  خالدرحیمى  نویسنده  درقاره»  «قاره   -
ازمیناب ،مشروط به اصلاحات 

ازبندرعباس  جایباش  البنین  ام  وکارگردان  نویسنده  «کیکنگ»   -
،مشروط به اصلاحات

کارگردان  و  پشکوهى  ابراهیم  نویسنده  چراغ»  وکشن  «غرمپشا   -
محمدسلامتى ازجزیره هرمز،مشروط به اصلاحات

- «قبل از شروع با من حرف بزن» نویسنده وکارگردان مصیب داورى 
از رودان ،مشروط به اصلاحات

- «آن طالب» نویسنده وکارگردان رضا جوشعار ازبندرعباس، مشروط 
به اصلاحات

خبـر

«دایه» به بازار کتاب آمد

هرمزگان من-  «دایه» عنوان کتابى است به قلم نویسنده قشمى که از 
سوى انتشارات پر سرخ منتشر شده است. این کتاب در تیراژ هزار نسخه 

و به قیمت 68هزار تومان وارد بازار کتاب شده است.
انیسه شریفى پور قشمى، نویسنده این کتاب در رابطه با انتخاب اسم 
کتاب گفت: دایه ها زنانى پرتلاش و مومن با داشتن دانش بومى طب، 
پیشگامان  ها  دایه  داشتند.  پررنگى  حضور  جامعه  در  الایام  قدیم  از 

توانمندى زنان در جامعه محلى محسوب مى شدند.
وى در مورد شکل گیرى ایده اولیه این کتاب تصریح کرد: همسرم را 
براى پژوهش هاى میدانى همراهى مى کردم و روش کارش برایم جالب 
بود؛ یک روز که در جزیره هنگام قرار ملاقات با بابازار و مصاحبه مردم 
شناسى داشت از من هم خواست تا در مورد کارآفرینى زنان که دغدغه 
با یکى از زنان  ام هست بنویسم و من همان روز اولین مصاحبه ام را 
پیاده  را  از یک هفته مصاحبه  بعد  توانمند جزیره هنگام شروع کردم. 

کردم و براى ادامه کار تشویق شدم.
استارت  اینکه در واقع سال 95 پروژه  به  اشاره  با  نویسنده کتاب دایه 
خورد و دیگر هر روستایى مى رفتم جویاى زنان توانمند و کارآفرین آن 
روستا مى شدم، عنوان کرد: در هر روستا عکس مى گرفتم و مصاحبه 
تهیه مى کردم و کم کم ساختار کتاب را در ذهنم تنظیم مى کردم. 
تصمیم گرفتم کارآفرینان را در چند بخش دسته بندى کنم. تعدادى 
هر چه  و  معرفى شدند  نیز  زن  تعدادى  و  کردم  لیست  را خودم  زنان 
بانوان در  را کشف کردم که گنجاندن همه  بیشترى  زنان  جلوتر رفتم 

کتاب حاضر مقدور نبود.
وى ادامه داد: ساختار نوشتارى ام از زبان شخص سوم است. در ابتدا از 
محیط کار و فعالیت هر زن توصیف کرده ام و سپس بیوگرافى و روش 
کارش را شرح داده ام و در نهایت چالش ها و برنامه هایى که پیش رو 

دارد بیان شده است.
گمنام  توانمند  بانوان  معرفى  ام  انگیزه  کرد:  اضافه  قشمى  پور  شریفى 
جزیره است که این حرکت کوچک باعث خودباورى بیش از پیش زنان 

و دختران شود و هنر و میراث ارزشمند ما رونق بگیرد و پایدار بماند.
وى در پایان اضافه کرد: از تمام کسانى که در این مسیر همراهم بودند به 
خصوص زنان جامعه محلى سپاسگزارم و از آقاى ایرج اعتمادى مدیریت 
انتشارات پرسرخ که زحمت چاپ کتاب را بعهده داشتند کمال تشکر 

را دارم.

***
عضویت رایگان در کانون پرورش 
فکرى هرمزگان به مناسبت هفته 

ملى کودك

نوجوانان  و  کودکان  فکرى  پرورش  کانون  مدیرکل  من-  هرمزگان 
سال   17 تا   4 نوجوانان  و  کودکان  رایگان  عضویت  از  هرمزگان 

هرمزگانى در کانون به مناسبت هفته ملى کودك خبر داد.
 پروین پشتکوهى  افزود: کودکان و نوجوانان 4 تا 17 سال هرمزگانى 
سایت  به  مراجعه  با   1400 مهر   17 و   16 روزهاى  در  مى توانند 
hormozgan.kpf.ir  نسبت  به ثبت نام و عضویت رایگان خود در کانون 

اقدام کنند.
مدیرکل کانون ضمن گرامى داشت یاد و خاطره نوجوان شهید على 
لندى  گفت: با بازگشایى مراکز در هفته ى ملى کودك، مراکز کانون 
به صورت حضورى و مجازى ویژه  برنامه هاى متنوع فرهنگى، هنرى و 

ادبى را با حفظ پروتکل هاى بهداشتى، برگزار مى کنند.
وى اظهار کرد: این برنامه ها با همکارى کانون پرورش فکرى کودکان 
و نوجوانان، آموزش و پرورش، اداره ورزش و جوانان، هلال احمر،اداره 
کل سازمان حفاظت محیط  زیست، فرهنگ و ارشاد اسلامى، نیروى 
انتظامى، تبلیغات اسلامى، بهزیستى و دادگسترى استان هرمزگان 
از روز 16 مهر با شعار «حال خوش کودکى، رنگ خوش زندگى» 

آغاز مى شود و تا روز 22 مهر ادامه خواهد یافت.
کودك  ملى  هفته  روزهاى  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  پشتکوهى 
اساس   بر  و  است  مربیان  و  والدین  به  آگاهى بخشى  براى  فرصتى 
و  بازى  صلح،  «کودك،  روز  مهر   16 کودك،  ملى  هفته  شیوه نامه 
نشاط» نام گذارى شده است. 17 مهر روز «کودك، باورهاى دینى 
و معنویت» و 18 مهر روز «کودك، خانواده، آموزش و مهارت هاى 
سلامت  و  بهداشت  امنیت،  «کودك،  است.  گرفته  نام  زندگى» 
جامعه»، «کودك، کتاب، هنر و ادبیات» و «کودك، هویت، میراث  
طبیعى و فرهنگى» به ترتیب عناوین روزهاى 19، 20 و 21 مهر 
است. آخرین روز هفته ملى کودك سال 1400 به موضوع «کودك، 

رسانه و فناورى هاى نوین» اختصاص دارد.

خبـر

 • هرمزگان من - آیناز جهانگیرى زاده

علاقه فراوان هرمزگانى ها به موسیقى زبانزد است، مى توان گفت 
که بیشتر آنها به موسیقى و نوازندگى علاقه دارند که این شور و 
شوق سبب دنبال کردن علاقه شان مى شود و در این عرصه دست 

به کارهاى مختلف مى زنند.
محمود کُما یکى از خوانندگان رپ در هرمزگان است که با وجود 
سختى هاى این عرصه، با شوق و استعداد ذاتى که دارد در حال 

رشد و پیشرفت در کار خود است.
8نفره  خانواده  یک  از  پنجم  فرزند  و   1367 زمستان  متولد  وى 
است. بزرگ شده محله کمربندى دوراهى ایسینى و متاهل است 
و در حال گذراندن تحصیلات خود در مقطع ارشد رشته مدیریت 

مالى است.
محمود کما در گفت و گو با خبرنگار هرمزگان من درخصوص لقب 
خود اظهار کرد: کما در واقع اسم دنیاى فکرى من بوده، جایى 
خارج از این جهان بین مرگ و زندگى، جایى که مى توانم بى مرز 
و بدون محدودیت افکارم را (خارج از قالب زندگى روزانه ام) به 
انتخاب  براى خود  ابتداى کار یک اسم خارجى  بیاورم.  پرواز در 

کرده بودم اما قبل از شروع ضبط کارها آن را تغییر دادم.
وى ادامه داد: من نیز مانند اکثر مردم به موسیقى علاقه داشتم 
و همچنان این علاقه حفظ شده است، به واسطه برادر بزرگترم و 
دور از چشم پدر، آهنگ گوش مى دادم؛ چون پدر من به شدت 

روحیه مذهبى داشت و با این موضوع مخالفت مى کرد.
به  خود  فراوان  علاقه  به  اشاره  با  هرمزگان  رپ  خواننده  این 
موسیقى گفت: علاقه من سبب شده بود خیلى زود آهنگ ها را 
به خاطر بسپارم و مدام با خود تکرار کنم، در دوران ابتدایى عضو 
گروه سرود بودم و چون ذاتا ریتم آهنگ را مى شناختم توانستم 
در این کار موفق شوم و در آن سال ها مقام اول گروه سرود استان 
را بدست آوردم. اما به دلیل مخالفت هاى پدرم هیچوقت نتوانستم 
موسیقى را دنبال کنم و سواد موسیقى و شناخت علمى خود را 
آنگونه که باید بالا ببرم و همین موضوع سبب شده بود که نتوانم 

پاپ را به طور جدى  دنبال کنم.
وى با تاکید بر اینکه همیشه خوانندگى را دوست داشتم افزود: 
خواندن را دوست داشتم اما آهنگ هاى شش و هشت را دوست 

نداشتم و بیشتر آهنگ هاى خارجى، با ریتم تکنو مى پسندیدم.
شده  بزرگتر  کمى  که  هایى  سال  آن  در  داد:  ادامه  کما  محمود 
بودم، به تازگى کامپیوترهاى خانگى باب شده بود و ما نیز به یکى 
از آن سیستم ها دسترسى داشتیم. به واسطه کنجکاوى و علاقه، 
برنامه ضبط و ادیت صدا را یافتم و با خلاقیت خود  و دوستان، 
آهنگ بى کلام ترانه «آهاى خوشگل عاشق فریدون» که آن زمان 
رواج یافته بود را خواندیم که در پى آن بقیه ما را مورد تمسخر 

قرار دادند و آنجا بود که فهمیدم پاپ به کار من نمى آید.
وى تصریح کرد: در سال 1385 که سال آخر دبیرستانم بود؛ یک 
سى دى رپ فارسى به دستم رسید، تا قبل از آن حتى به رپ 
خارجى نیز علاقه اى نداشتم، زمانیکه محتواى سى دى را گوش 
دادم متوجه شدم که مى توانم با جنس کلمات و تکست ها ارتباط 
بگیرم، نوشته ها و خواندن ها ضعیف بود اما براى آن دوران بى 

نظیر بود، در آنجا بود که علاقه ام به رپ آغاز شد.
این خواننده رپ هرمزگان درخصوص حمایت خانواده اش گفت: 
پدرى که  داشتند،  را  ترین حالت  کارم کمرنگ  آغاز  در  خانواده 
مخالف کار من بود و مادرى که تنها نگرانى اش لطمه خوردن به 
تحصیلاتم بود، اما برادر کوچکترم تنها کسى بود که از همان ابتدا 
به من دلگرمى مى داد و تشویقم مى کرد و البته دوستان خوبى 

که در این زمینه کمک مى کردند.
خانواده  هاى  مخالفت  که  کنم  مى  فکر  کرد:  بیان  ادامه  در  وى 

در کیفیت کارم تاثیر مثبتى داشت و سبب شده بود هرکارى را 
نخوانم و هر شعرى را ننویسم، همیشه در زندگى، خودم و رفتارم 
را مسئول در قبال خانواده و آبرو و شأن و منزلتشان مى دانم و 
دوست نداشتم و ندارم کارى را انجام دهم که موجب سرافکندگى 

آنها شوم.
آنها خو  با  بود و کمتر کسى   به گفته کما، رپ سبک جدیدى 
گرفته بود و فقط طیف جوان و نوجوان آن را مى پسندیدند و اکثر 

مردم آن را بچه بازى مى انگاشتند.
وى در رابطه با تیپ خود گفت: در آن زمان علاقه اى به تیپ هاى 
اکثر رپرها مى پوشیدند نداشتم و  لباس هاى گشادى که  لش و 

آهنگ برایم بیشتر از ظاهرسازى اهمیت داشت. همه این ها سبب 
شده بود که من بى حاشیه فقط به فکر نوشتن و خواندن باشم.

این خواننده رپ با اشاره به اینکه اولین آثارش کارهاى غیررسمى 
بود که با سیستم خانگى ضبط مى کرد گفت: در اواخر سال 86 
مهراب  استودیو  و  بهرامى  مهراب  با  دوستان،  از  یکى  طریق  از 

آاشنا شدم.
وى عنوان کرد: آلبومى که شامل 6-7 ترك بود را جمع و شروع 
به ضبط کردیم که تا نهایى شدن، یکسال به طول انجامید اما قبل 
از تمام شدن آلبوم به پیشنهاد مهراب بهرامى و محمد عوض پور 
یک رپ پاپ براى تیم فوتبال شهردارى خواندیم که پخش شد و 

بازخورد مثبتى داشت.
کما با بیان اینکه کارها و آثار اولیه اصولا کمى ضعیف هستند ابراز 
کرد: ما براى کار خود الگوى مشخصى نداشتیم و خودمان شروع 

به فلو(رایم و ریتم) ساختن کردیم.
وى اضافه کرد: پس از ضبط آلبوم، تقریبا وقفه اى یک سال و نیمه 
ایجاد شد که از فضاى موسیقى دور شدم و اما باز تاکید مى کنم 
که من ادعایى در موسیقى ندارم و هرآنچه دارم به لطف تکست 
و نوشته ها و معنى نوشته هایم است. به نظر بنده باید خواننده 
فرصت  هیچوقت  من  که  بداند  موسیقى  درباره  را  هایى  حداقل 

یادگیرى نداشتم.
این خواننده رپ هرمزگان از علایقش به آهنگ هاى خود گفت: 
از کارهاى خودم به جز دو یا سه آهنگ که هنوز نمى دانم چرا 
آن ها را خوانده ام، از باقى کارهایم رضایت و آنها را دوست دارم.

وى اظهار کرد: کارهایم بخش هایى از وجودم هستند، این امکان 

وجود ندارد که بگویم کدام یک را بیشتر از بقیه دوست دارم و 
و حال  پررنگ شد، حس  و  انداخت  مردم گل  بین  که  کارهایى 
عالیست  من  نظر  از  که  کارى  آمده  پیش  بارها  اما  دارد  دیگرى 

مردم نپسندیدند و بلعکس.
این زمینه کارى درآمدى حاصل نمى شود  اینکه در  بیان  با  کما 
و عاقلانه نیست که براى آن زمان و هزینه گزافى پرداخت شود 
گفت: من به آن صرفا به چشم سرگرمى و تفریح و راهى براى بیان 
عقاید و ایده هایم و حرفایى که دوست دارم بزنم و انجام دهم نگاه 
میکنم، قطعا اگر مردم به کتاب علاقه بیشترى نسبت به موسیقى 

نشان مى دادند دوست داشتم نویسنده شوم.
سنین  از  جنوب  مردم  براى  موسیقى  اینکه  به  اشاره  با  وى 
بر آتش دارند تصریح کرد:  اکثرا دستى  و  بوده  خردسالى همراه 
همیشه سعى کردم سبک خاص خودم را داشته باشم و اگر هم 

موفقیتى حاصل شده خدا را شکر مى کنم.
از بچگى شنیدن موسیقى  این خواننده رپ هرمزگان بیان کرد: 
برایم لذت بخش بوده اما هیچوقت هدفم این نبوده که خواننده 
شوم و چیزى که درحال حاضر شما با آن مواجه هستید حاصل 
استعداد من در نوشتن و استفاده از کلمات و بیان یک موضوع به 
شکل منسجم و ریتمیک است که دوستان گاهاً لطف مى کنند و 
از صداى من تعریف مى کنند اما واقعیت این است که من اصلا 
خواننده نیستم، اصولا رپر ها خواننده نیستند. رپرها به نوعى نان 

نوشته ها و طرز فکر و خط فکرى خودشان را مى خورند.
وى اضافه کرد: متن ها و لحن و آهنگ یک رپر از ذهن خودش 
است و همچنین خواندنش را نیز خودش انجام مى دهد و به نوعى 
خودکفاترین حالت ممکن را دارد. وقتى شما این شیوه را داشته 
باشید به نوعى امضاى شماست و به راحتى قابل تشخیص هستید 
اصلا کارى به خوب یا بد بودن، ضعیف یا قوى بودن رپر نداریم 

مهم این است شما خودتان باشید.
که  خواستم  کارم،  شروع  زمان  از  من  کرد:  عنوان  کما  محمود 
امضاى خودم را داشته باشم و وقتى گویش بندرعباسى را انتخاب 
ناب  کلمات  از  استفاده  در  بیشتر  آزادى  و  تنوع  دلیل  به  کردم 
با  را  خود  هاى  استانى  هم  توانستم  و  بود  گویش  این  خاص  و 
این سبک و به نوعى وجود همچین سبکى در مارکت موسیقى 

بندرعباس را آشنا کنم.
خاطرنشان  رپرها  از  ها  ارگان  حمایت  درخصوص  پایان  در  وى 
کرد: به دلیل زیر زمینى بودن رپرها و غیر مجاز بودنشان، هیچ 
نوع حمایتى از هیچ ارگانى دریافت نمى کنند و به نوعى مى توان 

گفت که متاسفانه آزاد و مجاز به خواندن نیستند.

یک رپر هرمزگانى در گفت و گو با خبرنگار هرمزگان من:

رپرها  نانِ نوشته ها، طرز فکر و خط فکرى خود را مى خورند

کما در واقع اسم دنیاى فکرى من بوده، جایى خارج 
از این جهان بین مرگ و زندگى، جایى که مى توانم 
بى مرز و بدون محدودیت افکارم را (خارج از قالب 
زندگى روزانه ام) به پرواز در بیاورم. ابتداى کار یک 
اسم خارجى براى خود انتخاب کرده بودم اما قبل از 

شروع ضبط کارها آن را تغییر دادم.

 از بچگى شنیدن موسیقى برایم لذت بخش بوده اما 
هیچوقت هدفم این نبوده که خواننده شوم و چیزى که 

درحال حاضر شما با آن مواجه هستید حاصل استعداد من 
در نوشتن و استفاده از کلمات و بیان یک موضوع به شکل 
منسجم و ریتمیک است که دوستان گاهاً لطف مى کنند و 
از صداى من تعریف مى کنند اما واقعیت این است که من 

اصلا خواننده نیستم، اصولا رپر ها خواننده نیستند. رپرها به 
نوعى نان نوشته ها و طرز فکر و خط فکرى

 خودشان را مى خورند.

جشنواره  سومین  سى  دبیر  من-  هرمزگان 
تئاتر هرمزگان طى احکامى جداگانه ”فریده 
علیرضا  و  زاده  سرنى  مجید  گرمسارى، 
زارعى“ را به عنوان هیات داوران بازبین سى 
منصوب  استانى  تئاتر  جشنواره  سومین  و 

کرد.
دوره  سومین  و  سى  افزود:  کریمى  حسین 
جشنواره تئاتر استان هرمزگان نیز در نیمه 

دوم آبان ماه در بندرعباس برگزار مى شود.
مجید  گرمسارى،  فریده  اینکه  بیان  با  وى 
هیات  اعضاى  علیرضازارعى  و  زاده  سرنى 
بازبین سى و سومین جشنواره تئاتر  داوران 
کرد:  تصریح  دهند،  مى  تشکیل  را  استانى 
و عضو  بندرعباس  متولد  زاده،  مجید سرنى 
اجرایى  فعالیت  سابقه  با  کارگاه  تئاتر  گروه 
و  طراحى  نویسندگى،  بازیگرى،  زمینه  در 
پژوهش  اخیر  هاى  سال  در  که  کارگردانى 
هایى را در زمینه هنرهاى نمایشى در سطح 
ملى و بین المللى ارائه کرده است.سرنى زاده 
سابقه تدریس در مرکز آموزش فرهنگ و هنر 
دانشگاه علمى کاربردى، دانشگاه هرمزگان و 

دانشگاه علوم پزشکى هرمزگان را دارد.
جایزه  کاندیداى  وى  داد:  ادامه  کریمى 
پژوهشى استاد ناظر زاده کرمانى بوده و در 
سال 1395 با گروه تئاتر کارگاه توانسته در 
مطالعات  مرکز  منتخب  گروه  دوازده  میان 
قشقایى تهران قرار بگیرد. ترجمه نمایشنامه 

مرد زباله اى اثر ویسنى یک و داستان هاى 
کوتاه بالکن روبرو و خداحافظى از آثار منتشر 
شده ادبى وى هستند. تحصیلات دانشگاهى 
کاربردى،  ریاضیات  زمینه  در  زاده  سرنى 

فلسفه علم و مدیریت است.
هرمزگان  تئاتر  جشنواره  سومین  سى  دبیر 
فریده  کارى  سابقه  خصوص  در  همچنین 
گرمسارى، خاطرنشان کرد: وى متولد 1352 
فارغ  سمندریان،  موسسه  آموخته  دانش 
کاربردى)  تئاتر  و  (بازیگرى  رشته  التحصیل 
اولین حضور در صحنه تئاتر در سن 9 سالگى 
(چهارم ابتدایى) با نمایش هاى مدرسه اى و 

دانش  هاى  جشنواره  و  جشن  در   شرکت 
فعالیت  شروع  متداول.  صورت  به  آموزى 
هنرى و بازیگرى  به صورت جدى از  سال 
اندیشه به سرپرستى  با گروه   1367_1366
شادروان احمد حبیب زاده. همکارى با صدا 
و سیماى  مرکز خلیج فارس (نمایش هاى 
مرحله  چندین  داورى  تلویزیونى)  رادیویى، 
و  شهرستان  مرحله  آموزى  دانش  جشنواره 
استانى. داور جشنواره هاى مونولوگ، بسیج 
تئاتر استانى، ضامن آهو، خلیج فارس،  تئاتر 
شهرستان  درسى  تئاتر  قشم،  آزاد  منطقه 
تربیت  (بازیگرى)در مرکز  و...تدریس  میناب 

معلم فاطمه الزهرا بندرعباس، دوره آموزش 
بزرگسال)  و  کودك  (تئاتر  خدمت  ضمن 
مربیان آموزش پرورش بندرعباس، بندرلنگه 
در  را  جوان  خانه  در  آموزش  و  میناب  و 

کارنامه دارد.
وى در خصوص علیرضا زارعى و سابقه کارى 
اش، عنوان کرد: زارعى فارغ التحصیل سینما 
(فیلمسازى) در مقطع کارشناسى، دانشجوى 
مقطع کارشناسى ارشد ادبیات نمایشى، تهیه 
(صداوسیماى  نویسنده  و  کارگردان  کننده، 
بازیگران  انجمن  عضو  فارس)،  خلیج  مرکز 
و  نظارت  شوراى  عضو  ایران،  تئاتر  خانه 
ارزشیابى تئاتر استان هرمزگان، عضو انجمن 
بر  علاوه  که  هرمزگان  استان  سینماگران 
توانسته  بسیارى  هاى  فیلم  در  نقش  ایفاى 
المللى  بین  جشنواره  نشان  و  افتخار  دیپلم 
در  بازى  براى  تونس  کشور  کارتاژ،  تئاتر 
سى  در  بازیگرى  ویژه  تقدیر  پرى،  نمایش 
براى  فجر  تئاتر  المللى  بین  جشنواره  امین 
بازى در نمایش پرى، جایزه ویژه کارگردانى 
نخستین  در  ها  آب  بانوى  نمایش  براى 
و  افتخار  دیپلم  تهران،  شهر  تئاتر  جشنواره 
عطا  خواجه  نمایش  براى  بازیگرى  تندیس 
در سى امین جشنواره تئاتر استان هرمزگان 
ملى  جشنواره  تندیس  و  افتخار  دیپلم  و 
فیلمنامه نویسى افق براى فیلمنامه برگزیده 

کالسکه را کسب کند.

هیات داوران بازبین سى و سومین جشنواره تئاتر هرمزگان مشخص شدند


